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Dotvczv: Uwzalednienia. wqiosktl zloioneao przeze r?nie w dniu 77.Q,9,2020r

do proiektu budietu miaslo Wloclar4tek 2021roku

Uprzejmie proszQ o udzielenie odpowiedzi w nastqpujqcej sprawie iak
zostat zalatwiony wniosek i propozycje zadanio , kt6re w dniu 17.09.2020 r
zgtosilem na piimie Ponu Prezydentowi w imieniu mieszkartc6w Dziewiriskiei
g,gB,gc do projektu budietu miasta Wloctowek 2021 roku. Po zlo2eniu wniosku

n/w zadanio otrzymywatem w miqdzyczosie odpowiedzi od Pana Prezydenta

dnio 7.70.2020 znak GOK.0003.37.2020r ,IJID: 2e cytuie ,, podiqte zostaty

dziatania w celu zabezpieczenia Srodk6w finansowych pozwalaiqcych na

realizacje zadart poruszonych w Pana interpelacji". Wiqc postanowilem zapytai
siq by udzielit Pon odpowiedzi szczeghlowej czy uwzglqdnil Pan n/w wniosek'
zadanie tak jak obiecat w wy2ei wspomnianym piSmie.

Treii wniosku utatwiajqcego 2ycie i funkcjonowanie zamieszkiwania

spotecznoici Iokol nych :

7.Pas zieleni drogi ul. Dziewiriskiei od szczytu budynku przy ul.

Dziewiriskiejg naleiy zogospodarowai poprzez nawiezienie ziemioraz posianie

trawy. Ponadto nale|y rozwaiyi jak uniemo2liwic wiazd samochod6w na

chodnik.

2.Dokonoi oczyszczenio i konserwaciq trzepaka usytulowonego no

terenie nieruchomoici oznoczonej ewidencyinie iako dz.nr 42/29 KM 75 .

3.Naleiy wykonai konserwocje - naprawQ schod6w betonowych wraz z

balustradq zlokalizowonych na dz.nr. 42/35 KM 75.ul.Dziewirtska 9

Przypomnq,2e w tej sprawie odbyta siq wizia lokalna w dniu 5.08.2020r z

udziolem Dyrektora Wydziotu Gospodarki Komunolnei i innych stuib

komunolnych gdzie wszyscy byli zgodni, 2e trzeba to zrealizowoi.


